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Justerandes signatur   

 

Kf § 169      

 

 

Frågestund 
 

Allmänhetens frågestund 

1. Tobias Johansson frågar barn- och utbildningsnämndens ordförande varför det 

inte finns böcker till eleverna. Vissa böcker finns bara i en klassuppsättning till ett 

helt stadium. 

 

Barn- och utbildningsnämndens ordförande Bo Ederström (M) svarar att det är upp 

till varje rektor att besluta om hur man vill disponera den tilldelade budgeten och 

vilka läromedel ska köpas in. Andelen traditionella läromedel har minskat, medan 

digitala hjälpmedel, som ger mer aktuell information, har ökat. 

 

Ledamöternas frågestund 

1. Krister Salomonsson (SD) frågar socialnämndens ordförande om statusen på den 

förväntade utbildningen till sjuksköterskor. 

 

Socialnämndens andre vice ordförande Gun Lindell (S) svarar att 

socialförvaltningens tjänstemän jobbar på att få igång utbildningen tillsammans 

med landstinget och andra kommuner.  

 

2. Maria Sitomaniemi Stjernfeldt (SD) frågar personalutskottets ordförande vilka 

insatser man tänker sig för långtidssjukskrivna. 

 

Personalutskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att allt går i vågor och 

nu har kommunen gjort ett omtag. Personalavdelningen jobbar nu med att arrangera 

träffar för långtidssjukskrivna och ordnar gemensamma aktiviteter. 

Personalutskottet har även beslutat att se över ledarskapet, hur många underställda 

en chef ska ha som mest. Det kommer också en handlingsplan. 

 

3. Martina Ericsson (SD) frågar hur kommunen ska följa upp mötet om lokal mat 

som var i september, för att hjälpa lokala bönder. 

 

Tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att kommunen gör en 

ny livsmedelsupphandling nu och då står det i underlaget att leverantörer inte 

behöver lämna viss mängd varor, utan de kan ange hur mycket de kan leverera. 

Detta är möjligt tack vare den nya distributionscentralen som ska startas. Bengtsson 

(C) hoppas att bönderna i kommunen lämnar anbud. 

 

4. Christer Henriksson (KD) frågar, med anledning av att kommunfullmäktige har 

fattat två beslut gällande ombyggnation av Sunnerbohov och arenabolaget och att 

inget av dessa beslut har vunnit laga kraft, om kommunen har ett avtal med 

arenabolaget och om kommunen har betalat ut pengar till bolaget. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att det finns ett 

avtal och att 4,5 mkr av det beslutade byggnadskreditivet har betalats ut. 


